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HANGZHOU SINO-FRENCH INDUSTRIAL CO., LTD
简       介

  杭州中法实业股份有限公司成立于一九八五年二月，属于化工涂料行业，是中国大陆化工系统第一家中外合资企业，也是中国目前一流的粉末涂料和聚酯树脂综合生产厂家，在行业内享有较高的声誉。  

公司成立至今，先后从英国、法国、德国及荷兰等国引进了世界一流的装备和工艺，整个生产过程采用DCS自动控制，并配备全套精密检测装置，严格按国际标准组织生产。公司已通过了ISO9000和ISO14000认证，其生产的饱和聚酯树脂和粉末涂料的注册商标为“雀丽”牌。饱和聚酯树脂产品现有混合型和纯聚酯型两大类二十多个品种，可以满足制粉企业多种配比、多种光泽需求；粉末涂料产品有环氧型、环氧-聚酯型、纯聚酯型和聚氨酯型四大系列，上千个配方，数百个品种，广泛应用于家电、家具、轿车、自控装置、道路设施、消防器材、休闲娱乐设施、建材等诸多行业。雀丽牌产品遍销全国并出口东南亚、欧洲、美洲等地，以其优异的性价比而深受用户的青睐。

公司近年以来发展迅速，全员人均销售额在百万元以上。国内市场通过华北、东北、西北、华南、西南销售处辐射全国；国际市场以东南亚为主，辐射欧美、中东等地，并设立了多个国际经销网点，保证了产能扩张、技术创新与市场占有率的协调发展。公司聚酯树脂产品在国内市场的占有率名列前茅，而且新的技术、新的品种正在源源不断地推向市场。本公司信奉向客户提供满足需要的产品和服务的宗旨，致力于成为国际知名的粉末涂料和聚酯树脂制造商。

 本公司现需招聘高分子科学及材料科学本科毕业生若干，若有意向请发送简历到邮箱：
E-mail:  hsfccql@hotmail.com
公司网址：www.dfc-cn.com
Brief Introduction

Hangzhou Sino-French Industrial Co.,Ltd established in February of 1985, is the first Sino-Foreign equity joint venture of the chemical industry in mainland of China. It is also the topping powder coatings and polyester resins manufacturer in China, and has good reputation in chemical industry. 

From the establishment up to present, HSFIC had introduced advanced equipment, technology from UK, France, Germany and Netherlands. Equipped with complete set precise testing equipment and international production standard, the total production process is controlled by DCS automatic system. HSFIC had got the certificates of quality management system ISO9000 and environment management system ISO14000. The registered brand of the powder coatings and polyester resins is ‘Queli’. The saturated polyester resins have two kinds and more than twenty varieties: hybrid polyester resins and pure polyester resins, the resins can meet the need of getting multi-proportion and gloss powders from powder coatings factories. The powder coatings have four main kinds: epoxy, epoxy-polyester, polyester and polyurethane. The powder coatings have hundreds of varieties and thousands of formulas, used for household appliances, mental furniture, vehicles, automatic control setting, roadway installations, fire apparatus, entertainment installations and building materials etc. The ‘Queli” Products provide all over China and export to Southeast Asia, Europe and America, get good comments from customers by the excellent cost performance ratio.  

In recent years, HSFIC developed rapidly, the sales per person was over 1 million. Five sale offices in North China, Northeast China, Northwest South China and Northwest China mainly powered the domestic market of HSFIC. The international market relies mainly on Southeast Asia, together with the countries in Europe, America and Middle East. We also set up many international sale points, to insure production expanding, technology updating and market occupancy developed harmoniously. The occupancy of Queli polyester resins in China is to be on the top, and we still put new technologies and varieties into the market continually. With the aim of supplying good products and services to satisfy customers’ requests, we will work hard to be the international well-known powder coatings and polyester resins manufacturer.

Welcome the people of the same trade at home and abroad join in our company, to build a good future together.


